
Schriftelijke vragen:  Berichtgeving Picassolaan, randzaken 
 

Akersloot, 29 maart 2024 
 

Geachte college, 
 

Naar aanleiding van berichtgeving in het NHD, mbt de statushouders aan de Picassolaan in Alkmaar 
en uitingen van het Alkmaarse College van B&W stellen wij u de volgende vragen.  
 

1. Welke afspraak was er vanaf het begin van de samenwerking mbt de tijdelijkeheid van de  
huisvesting op de Picassolaan, van wanneer is deze afspraak en is deze nadien nog verlengd? 

2. Kunt u in een tijdlijn schetsen vanaf januari dit jaar, welke overleggen er bestuurlijk en 
ambtelijk hebben plaatsgevonden ten aanzien van de statushouders die gevestigd zijn op de 
Picassolaan 

3. Kunt u aangeven welke afspraken daarin zijn gemaakt mbt de deadline van 1 april 2024? 
        En zo ja, wilt u deze afspraken met ons delen? 

4. Is het college van Castricum zoals afgesproken op de Picassolaan geweest om de bewoners 
daar in te lichten over de voortgang van het proces? 

5. Wij hebben begrepen dat in het geval van niet tijdig gereed zijn van de nieuwe voorziening, 
er afspraken waren over een nog iets langer verblijf aan de Picassolaan.                    
Is deze aanname correct en zo ja waar blijkt dit uit? 

6. Er is een brief gestuurd naar de statushouders van de Picassolaan dat ze niet zouden hoeven 
te verhuizen, omdat de woningen nog niet klaar waren. Namens wie is deze brief gestuurd, 
en is hierover overleg geweest met Alkmaar? 

7. Alkmaar bericht over het overnemen van een aantal personen die onder Castricum vallen. 
Ons is eerder gemeld dat gezinnen met kinderen sowieso in Alkmaar zouden blijven.                        
Over hoeveel personen spreken we en is het aantal van 54 inclusief of exclusief deze 
gezinnen. Hoeveel personen dienen dan nog gehuisvest worden in de gemeente Castricum 

8. Wij hebben begrepen en geconstateerd dat 2 van de 3 tijdelijke locaties inmiddels gereed 
zijn voor bewoning. Klopt dit? 

9. Het college van Alkmaar geeft aan dat geen van de locaties gereed zou zijn. Is hier over 
ambtelijk/bestuurlijk navraag over gedaan door Alkmaar bij onze organisatie en/of het 
college van Castricum? 

10. De Burgemeester/het college van Alkmaar heeft de statushouders aldaar nu aangeboden om 
hen over te nemen van Castricum. Kan dit zomaar en wat betekent dit voor onze gemeente?  

11. Heeft de Burgemeester van Alkmaar nog meer toezeggingen gedaan mbt de huisvesting voor 
zover bij u bekend? 

12. Hoe heeft het college van Alkmaar dit gecommuniceerd en heeft hier over 
ambtelijk/bestuurlijk overleg plaatsgevonden met Castricum? En zo ja, wanneer? 

13. Er wordt in het NHD bericht ook gemeld dat men de kosten wil verhalen op onze gemeente. 
Om welke kosten gaat het dan en kunt u een inschatting maken van die kosten?  

14. Wij begrijpen dat er al enige tijd gesprekken gaande zijn tussen de colleges over de hoge 
energienota van de Picassolaan. Door Alkmaarse keuzes mbt de energieleverancier heeft dit 
enorme gevolgen  voor de gemaakte kosten op de locatie. In hoeverre heeft u de indruk dat 
dit onderwerp meespeelt in de publieke reactie van het college van Alkmaar? 

15. Kunt u aangeven wanneer de sloop voor de Picassolaan gepland staat en wat er, voor zover u 
weet met, tussentijds met de locatie Picassolaan gaat gebeuren?  
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